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Yrkande angående – Tidigare beslutet om köp 
av 700 platser i vård- och omsorgsboenden i 
annan regi. 

Förslag till beslut 

I nämnden 
 

1. Uppdra åt förvaltningen att till nästkommande nämndmöte, återkomma med en 

redogörelse kring hur arbetet går med att låta den enskilde välja boende genom 

köp av 700 platser i annan regi för år 2023 

 

Yrkandet 
 

Den 29 augusti fattade nämnden beslut enligt ett yrkande från KD, M, L 
respektive likalydande från C - där vi bland annat uppdrog åt förvaltningen att 
köpa upp till 700 platser i annan regi för år 2023 för att göra det möjligt för fler att 
välja boende.  
 
Begränsningen på 700 platser är tillfällig för innevarande år för att underlätta 
anpassningen som förvaltningen behöver göra för att fullt ut kunna verkställa 
kommunfullmäktiges beslut om att den som beviljas plats på vård- och 
omsorgsboende, fritt ska få välja bland tillgängliga platser i så väl egen regi som i 
annan regi. Med tillgängliga avses lediga lägenheter som ryms i ramavtal. 
 
Då frågan har varit och är högaktuell för såväl brukare och anhöriga som externa 
utförare, är det av stor vikt att förvaltningen verkställer nämndbeslutet. Det finns 
en fortsatt oro och frustration och det behöver förtydligas för alla inblandade hur 
man avser gå till väga i frågan i närtid. Förvaltningen behöver så snart som 
möjligt återkomma till nämnden och informera om var man befinner sig i 
processen. 
  

Äldre samt vård- och omsorgsnämnden  
 
 

Yrkande 
Särskilt yttrande 
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